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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till socialminister Annika Strandhäll (S)

2017/18:1228 Bostadsbidrag för studenter

Studenter kan söka bostadsbidrag. Det är bra, men det finns också vissa 
problem kopplade till detta. När Försäkringskassan 2016 gick igenom 
återbetalningskrav som riktades mot studenter i nio av landets studentstäder 
fann de att ca 40 procent av de som beviljats bostadsbidrag senare krävdes på 
återbetalning. Slutsatsen var att studenter har mycket svårt att bedöma sin 
årsinkomst, vilket kan få svåra ekonomiska konsekvenser eftersom det kan 
dröja två år från det att bidraget tas emot till det att man får besked om 
återbetalning. Enligt Inspektionen för socialförsäkringen borde konstruktionen i 
systemet ändras.

Med hänvisning till detta vill jag fråga socialminister Annika Strandhäll:

 

Vilka åtgärder är ministern beredd att vidta för att färre studenter långt i 
efterhand ska behöva drabbas av krav på återbetalning av sitt bostadsbidrag?

………………………………………

Betty Malmberg (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Anna Aspegren

Från Riksdagsförvaltningen
2018-04-26
Besvaras senast
2018-05-02 kl. 12.00


